
      OVERLADE FRISKOLE & BØRNEHUS 
        TRIVSEL & TRYGHED I LEG & LÆRING 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 16. august 2022 

Deltagere; Lene, Jesper G., Roel, Thomas, Kim, Tanja, Hermann, Troels og Ditte 

Fraværende: Nis og Else 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. Tilføjelse; Troels´ sommerbrev til bestyrelsen. 

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Referat godkendt. 

3. Kort opfølgning på punkter fra sidste bestyrelsesmøde 

Bussen skal have seks nye dæk inden vinter og ellers burde der ikke være flere omkostninger pt.  

4. Meddelelser fra 

4.1. Formand 

Har man et forslag til en lokation til 3. september, så meld ind til Tommy og ellers afholdes 

arrangementet på skolen. Tema: ”Hvordan skal bestyrelsen fremadrettet arbejde”. 

Rundstykker kl. 08.30. Tommy melder program ud snarest.  

Bestyrelsens familier inviteres senere på dagen. 

4.2. Skoleleder 

Orientering om kommende skoleår; 

- God skolestart, nyt skema, ALLE slutter senest kl. 14 og dermed kun én busafgang, Ingen 

tilbagemeldinger fra forældre, endnu. 

- Bussen; Mandage deler Lars, Ernst og Troels kørsel af bussen. Holger kører om fredagen, hvor der 

er valgfag på tværs. 

- Gået fra 4 grupper til 5. 14 børn pr. fuldtidsansat i skoledelen. Vi er obs. på dette. 

- Samarbejde med Blære Friskole om fredagen – idræt og tysk (Jakob, Troels og en lærer fra Blære). 

Vi kører fælles årsplan, så vi er synkroniseret i forhold til eventuel fremtidig eksamen. 7.-8. klasse 

skal have Håndværk og Design på tværs (Lone, Heidi og en lærer fra Blære) 

- Jubilæum; snart 100 børn alt i alt på skole og i Børnehuse 

- Farvel til Simon. Goddag til Heidi. 

- Lejrskole: Uge 39; lejrskole i Prag med 9. klasse. Troels og Jakob deltager. 

- Lejrskole: 6.-8. klasse skal til København i foråret 

- Lejrskole: Lillemellem; Øksedalen 

- Lejrskole: Yngste og lillegruppen; overnatning her på stedet  

- Jakob barsel fra sidst i november 2022 til vinterferien i uge 2023. 

- Gangarealer; nye arbejdsstationer på gangen. Der er en konsulent på, som kommer med gode 

ideer. 

- Et forslag til senere diskussion; Flytte cykelskuret om bagved på ”Krattet” og bruge døren 

ved ”Krattet” som indgang. Ro til vuggestuen, en sikre skolevej, osv. 
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- Sjekten skal indgå i håndværk og design – sammen med Jakob (Vitus far) 

- Vi har entreret med en it-fyr fra Vilsted friskole. Morten Kappe. Han kan tilkøbes på timebasis. 

- Et fremtidigt diskussionspunkt (sættes på som punkt til mødet i januar); skal skolen tilbyde 

computere til eleverne, eller er denne tankegang out datet?! Der skal laves en it-politik for stedet. 

Troels taler med lærergruppen og indstiller punktet til bestyrelsen.  

- Sommerbrevet fra Troels; Frustrationen udspringer af rygter, som vi hører fra tredjeled, men som 

aldrig bliver adresseret til os og dermed umuligt at gøre noget ved. Vi skal stå sammen som 

bestyrelse om at guide forældregruppen til at gå til de rigtige mennesker fremfor at ”sladre” rundt 

om i byen.  

Forslag: Spørg lærerne ”hvad har de brug for fra bestyrelsen i forhold til ovenstående problematik” 

Fx er det vigtigt, at der er en fra bestyrelsen med til forældremøderne?!    

4.3. Afdelingsleder 

Jesper G, Roel og Hermann vil gerne deltage i ”legeplads-udvalget” for vuggestuen, sammen med 

Lene og Else. Tovholder: Lene. Lene finder skitser og indkalder til første møde. 

Status børn: 

Vuggestuen: Dags dato 9 børn. Pr. 1/9 er der indskrevet tre børn mere (+ en sættes op til fuld tid) 

og pr. 1/1-23 to yderligere. Til oktober skal et barn fra vuggestuen i børnehave. 

Børnehaven: Dags dato 22 børn. Til oktober 23 og pr. december 24. 

SFOen: 24 børn indskrevet pr. dags dato.  

Flere børn i vuggestuen kræver flere hænder. Troels regner på økonomien og der laves en 

midlertidig løsning med en ufaglært ungarbejder.  

Der er anmeldt tilsyn i Børnehuset d. 25/10-22. Mulighed for kursus i KIDS scoring inden. 

Foran os venter pædagogisk dag + forældremøde i Børnehuset. 

Pernille er startet godt op i SFOen. 

Samarbejde med Blære og Haubro børnehus – faglig sparring mellem daglig ledere.  

4.4. Forældrerepræsentant 

Et godt arrangement på sportspladsen – god opbakning. Vigtigt at få datoen ud i god tid. 

Skal der laves forældreråd på skolen og i så fald hvordan?! 

4.5. Medarbejderrepræsentant 

Ønske om at cykelskuret bliver flyttet, så der bliver ro til vuggestuebørnene. Vuggestuebørnene er 

klemt inde mellem skolebørn og børnehaven.  

5. Gennemgang af kvartalsregnskab for 2. kvartal/halvårsregnskab v/kassereren  

Halvårs budget er gennemgået.  

Fokuspunkt: Hvordan minimerer vi udgifterne til el, vand og varme. Troels og Ditte taler med 

personale. Børnene skal informeres. Sluk lys, luk vinduer osv. Tommy tager fat i hallens formand og 

foreslår et fællesudvalg. 

6. Orientering om kommende skoleår v/ skoleleder 

Se punkt 4.2 

7. Orientering om kommende år i børnehuset v/ afdelingsleder 

Se punkt 4.3 

8. Planlægning af arbejdsdag 

Troels, Lene og Ditte melder punkter ind til arbejdsdag – inden 23/8. 

Alle fra bestyrelsen har en arbejdsopgave og har ansvaret for den ”gruppe” – deltagerne melder ind på 

arbejdsopgaver inden arbejdsdagen. 

Der laves et opslag på FB – en reminder. Tommy laver opslag. 

Arrangementet er fra 9-15.  
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Kan de ældste elever få en opgave?! 

9. Evt. 

Laden hos Ditte skal tømmes - Ditte og Troels går det igennem. Jesper og Roel kører på lossepladsen. 

Opkrævning af mad-penge i SFOen (50kr.) Tommy laver et opslag til forældrene og Else laver derefter 

en opkrævning. 

Vi har købt en pizzaovn, som alle gerne må låne. 

 


